
Høringssvar vedr. budget 2024. 

 

Dagtilbudsudvalget i Suldrup er bekymret i forhold til disse punkter. 

Punkt nr. 1: Stor risiko for at problemer, der kan tages i opløbet, udvikles til 

massive problematikker for børn og forældre.  

 Muligheden for at få sparring som forældre bliver dermed kun for 

de ressourcestærke forældre. 

Punkt nr. 8: Vi har tidligere undersøgt om åbningstider i institutionen kunne 

øges med 15 minutter hver dag. Således det var muligt at 

aflevere kl. 6.15 og ligeledes have mulighed for at hente til kl. 

17.00. Dette har ikke været en mulighed, da vi ikke måtte udvide 

åbningstiden. Hvis vi så yderligere skal reducere en time i 

åbningstiden, vil det betyde store udfordringer for os som forældre 

og store bekymringer som vi familier der bor i yderdistrikter, 

kommer til at stå i. 

 

Punkt nr. 9 Ved 1-2 dage mere med koordineret pasning, vil vi som forældre 

pege på dagene i forbindelse med jul og nytår.  

 

Punkt nr. 10 Fra forældreperspektivet er det trygt at kunne aflevere i 

Gæstehuset, hvis distriktets dagplejere er optaget. Forringelsen af 

dagplejernes arbejdsmiljø går jo også ud over vores børn. 

Samtidig fungerer koordineringen af gæstepladser godt. 

Punkt nr. 14 Det forebyggende arbejde fra PPR, er for os forældre meget 

vigtigt, både faglig sparring, vejledning og udredning til os men 

også til personalet i dagpleje og institution. Vi frygter dette kan 

give større udfordringer på sigt, med stigning i antallet af børn 

med specielle behov. 

Punkt nr. 18t Mini SFO opleves som godt og givende for vores børn, der 

langsomt og sikkert får en mere rolig overgang til skolen. Vi 

oplever tryghed I overgangen for vores børn, netop fordi der 

følger ressourcer med fra børnehaven over i mini SFO. 

 

  Med venlig hilsen 

Dagtilbudsudvalget i distrikt Suldrup. 


